
Aan: presidium d.d. 28 juni 2021

Van: griffie

Betreft: Project (her)inrichting raadzaal

Inleiding
In de vergadering van het presidium van 15 maart 2021 is gesproken over de (her)inrichting van de 
raadzaal. De aanleiding daartoe was meerledig:

- de raad groeit m.i.v. de eerstvolgende raadsperiode naar 29 leden;
- de techniek is verouderd;
- wenselijkheid van een upgrade.

Het presidium heeft in de vergadering van 15 maart uitgesproken:
- dat de meest sobere aanpak voor de herinrichting van de raadzaal moet worden 

aangehouden;
- waarbij de techniek goed op orde moet zijn (d.w.z. dat deze solide moet zijn, ook voor de 

langere termijn; niet voor een dubbeltje op de eerste rang);
- dat de raadzaal multifunctioneel gebruikt moet kunnen worden.

Stand van zaken
Afgesproken is dat de organisatie de herinrichting van raadszaal “trekt” (projectleidersrol) en dat 
de griffie één van de betrokkenen is. De betrokkenheid van de griffie houdt m.n. in dat de griffie 
het p.v.e. voor de raad levert incl. de technische voorzieningen die nodig zijn en procedures 
ondersteunt voor evt. benodigde raadsbesluiten (krediet).

Er wordt een knip gemaakt t.a.v. het geschikt maken van de raadzaal voor 29 leden enerzijds en de 
‘upgrade’ van de raadzaal en de nieuwe A/V-installatie anderzijds:

1. De raad wordt geaccommodeerd met 2 extra plekken: sober en doelmatig. Er is offerte 
gevraagd voor uitbreiding van de tafel en de benodigde technische aanpassingen 
(microfoons, preset camerasysteem). Deze worden binnen ongeveer 2 weken verwacht. 
Uitvoering is voorzien in Q4 2021;

2. De upgrade en nieuwe A/V-installatie lopen mee in het grotere geheel van de huisvesting. 
Er wordt conceptueel gekeken naar de huisvesting (i.v.m. technische ontwikkelingen,  
thuiswerken/hybride werken etc.). 
Volledigheidshalve zij opgemerkt dat er nog geen geld is meegenomen in de begroting voor 
de opwaardering van de raadzaal. Daar zal dus t.z.t. een apart raadsvoorstel voor worden 
aangeboden. 

Voorstel
Kennis nemen van de stand van zaken.


